
 
 

Skolebestyrelsen 2016/17 

   

MØDEREFERAT 24 
 

Skolebestyrelsesmøde (24) 

Torsdag d. 10. november 2016 
19:00 – 21:00 
 
 
Mødested:                                        Personalestuen, Havrehedskolen – afd. Morud 
 

 
Mødedeltagere:  
 
Pia Skov Hansen, Jury Jørgensen, Charlotte Ellemose Sonne, Pia Andersen, Jesper Hansen, Mads 
Kyed, Christina Nordenbæk, Dorthe Hartung, Mie Ingemann, Majbrit Juel Christensen, Rie 
Mortensen, Mette Vestergaard, Allan Buchholt Høj, Kim Funk Johannessen 
 
Elevrådsrepræsentanter: Amalie Pauline Jensen 9.c (formand), Emmely Nancke 9. B.(næstformand)  
 
Gæst:  
 
 

 
Møderække 2016/17: Man 22/8 – tirs 13/9 - ons 12/10  –  tors 10/11 – man 5/12 – tirs 10/1 – ons 
8/2 – tors 9/3 - man 3/4 – tirs 9/5 – ons 7/6  
 

 
 

Punkt 134: Godkendelse af referat                                                                       5 min. 

Beslutningstema: Godkendelse af referat fra sidste skolebestyrelsesmøde 

Indstilling: At bestyrelsen godkender referat fra sidste møde. 

Sagsfremstilling:  

Beslutning: Pga. netværksproblemer kunne mødereferat ikke udprintes – underskrives næste 
gang 

Bilag: : Mødereferat (23) af 12. oktober, har været rundsendt til gennemsyn, efterfølgende lagt på 
Skoleporten og er også vedhæftet. 
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Punkt 135: Elevrådet                                      10 min. 

Beslutningstema: Formand og næstformand fremlægger information fra elevrådets arbejde. 

Indstilling: At bestyrelsen orienteres og træffer afgørelse om videre tiltag.  

Sagsfremstilling: Busskur fra afgangsområde er et ønske i den mørke årstid. 

Beslutning: Vi drøftede sagsfremstillingen – hvordan er praksis? Løsning: at vente under halvtaget 
i gården, samt have fokus på uret- ikke at gå ud lang tid før ankomst. 

Bilag:  

 

Punkt 136: Orientering fra ledelsen                                                                      10 min.           

Beslutningstema: Orientering fra skoleledelsen 

Indstilling: At bestyrelsen tager orienteringen til efterretning, samt giver fremadrettet input. 

Sagsfremstilling: Bl.a. status på ansættelser - Lærer/ Bh.kl.leder - afd. Veflinge 

Beslutning: Skolebestyrelsen blev orienteret -og så ”Breaktime”-automaten der nu er opstillet 
på ”Torvet” i Morud med varer fra Arla og Brugsen. Overskuddet går til elevrådet- de sørger også 
for dele af den daglige drift. Vi evalurer ordningen senere på skoleåret. 

FynBus linje 563 bliver nu ændret til at køre igennem Farstrup by. 

Opslåede stillinger – status blev gennemgået 

Skolens alkoholpolitik ved forældrearrangementer blev drøftet- Punkt til næste gang  

Bilag:  

 

Punkt 137: Fællesarrangementer på Havrehedskolen                                      10 min.           

Beslutningstema: Fællesarrangementer - Input fra skolebestyrelsens årsmøde  
 
Indstilling: Drøftelse af forældreinput fra årsmødet.  

Sagsfremstilling: Hvordan ser vores verden ud- Hvad deltager vi som skole i? Afd. Morud / Afd. 
Veflinge – med respekt for forskelligheden. Hvordan med andre ”Åben Skole”-arrangementer 
fremadrettet (Rynkebyløbet – Børnecancerfonden) 

Beslutning: Skolebestyrelsen drøftede for og imod deltagelse i arrangementer, i mikro-
sponsorater etc.  
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Deltagelse i fremtidige arrangementer vendes i skolebestyrelsen- hvor der også tages stilling til 
omfanget af mikrosponsorater. 
 
Bilag: http://www.team-rynkeby.dk/skoleloebet.aspx 

 

Punkt 138: Parkering og trafik               15 min.           

Beslutningstema: Ejendomme / Bygninger – herunder parkerings- og trafikforhold 
 
Indstilling: En væsentlig del af årsmødet blev brugt på en snak om de trafikale forhold på vores 
skoler. Disse input tages her op til videre drøftelse i Skolebestyrelsen 

Sagsfremstilling: Skolebestyrelsen drøfter input og opmærksomhedspunkter, samt beslutter videre 
tiltag. 
 
Beslutning: Vi drøftede parkeringsudfordringerne, foran afd. Morud. Der er planlagt møde ml. 
kommuneingeniører og ledelse hvor vi ser på udfordringerne/muligheder. Skolebestyrelsen 
besluttede at afsøge muligheden for oprettelse af ”gå-busser”. 

Bilag:  
 
 

Punkt 139: Valg af Læringsplatform – status (Mads Kyed)                                                               10 min.           

Beslutningstema: Læringsplatform 
 
Indstilling: At skolebestyrelsen får orientering om processen mht. valg af Læringsplatform 

Sagsfremstilling: Nordfyns Kommunes skoler skal ifølge planen starte brug af Læringsplatform d. 
1/8-2017. Et udvalg har vurderet løsningsmuligheder. 

Beslutning:  Udvalget har valgt læringsplatformen Meebook- Mads var forhindret i at deltage i 
aften, men orienterer på næste møde om processen og valget. 

Bilag:  

 

Punkt 140: Principper vedrørende klassekasser                                     15 min.           

Beslutningstema: Klassekasser 
 
Indstilling: At skolebestyrelsen får igangsat arbejdet med principper for klassekasser 

Sagsfremstilling: På skolebestyrelsens årsmøde blev der spurgt til 
retningslinjer/guidelines/principper for klassekasser. Der er forskellig tilgang til udfordringen- så der 
blev bedt om en stillingtagen fra skolebestyrelsen. 

http://www.team-rynkeby.dk/skoleloebet.aspx
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Beslutning: Skolebestyrelsen besluttede at lave oplæg/principudkast (Dorthe Hartung) til 
behandling/vedtagelse på næste SB-møde. 
 
Bilag: Vedhæftet 3 eksempler på ”Principper for klassekasser”, Hørsholm-Langå-Ørestad 

 

 

Punkt 141: Toiletforhold                                              10 min.           

Beslutningstema: Toiletter 
 
Indstilling: At skolebestyrelsen får drøftet input fra årsmødet 

Sagsfremstilling: På skolebestyrelsens årsmøde blev der spurgt til Toiletforhold. 

Beslutning: Punktet udsættes til næste gang 
 
Bilag:  

 

Punkt 142: Evaluering af skolebestyrelseskursus d. 28./29. oktober                                   10 min.           

Beslutningstema: Skolebestyrelseskursus 
 
Indstilling: At skolebestyrelsen får orienteret og evalueret skolebestyrelseskurset på Tingstedet, 
Søndersø- d. 28./29. oktober 2016 

Sagsfremstilling: Dele af skolebestyrelse og ledelse deltog i det fælleskommunale 
skolebestyrelseskursus. Vi drøfter arbejdet og oplevelsen af kurset. Er der behov for yderligere? 
Eventuelt et Gl.Avernæs-bestyrelseskursus for os internt?  

Beslutning: Flere medlemmer fra SB-havrehed oplevede det som rigtigt godt at sparre omkring 
inklusion- men ikke tid en større debat. ”Godt at sidde sammen i Skolebestyrelsen og drøfte 
inklusion- en øjenåbner”. ”Pratik/EUD i det forum var det godt at få sagt at vi ikke er med på 
forkortelser, projektkendskab” ”Havrehed har valgt at stå udenfor EUD-projektet i dette skoleår, 
men deltager i projektet i skoleåret 2016-2017.””økonomidelen blev drøftet lørdag, især med 
fokus på ressourcetildelingsmodellen til skolerne i det nordfynske skolevæsen” 
 
Skolebestyrelsen drøftede muligheden for et internt kursus- muligheder undersøges/beslutning 
tages på næste møde  
 
Bilag:  
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Punkt 143: Eventuelt                               5 min.           

Beslutningstema:  

Indstilling: 

Sagsfremstilling:  

Beslutning:  

Bilag: 


